
Van: Toorenburg van M.M.  

Verzonden: dinsdag 30 mei 2017 16:12 

Aan: Commissie V&J 

Onderwerp: Tbs 

 

Beste collegae, 

 

Graag zou ik in de procedurevergadering het AO TBS aan de orde willen stellen. Het is 

afgesproken maar nog niet gepland. Inmiddels is besloten tot een plenair debat maar pas 

na ommekomst van een brief. De stukken die we Inmiddels al op de agenda van het AO 

hadden staan, betreffen deels ook De Woenselse Poort. Graag zou ik alles in 1x 

bespreken. 

Daarbij wil ik graag de toepasselijke wetgeving (TBS/Forensische Zorg) aan de orde 

stellen. Hier blijken grote knelpunten te liggen (die ik in de PV nader zal duiden a/d hand 

van een document). 

 

Kun u dit verzoek voor mij doorgeleiden naar de PV? 

 

Vriendelijke groet, 

 

mr. dr. Madeleine M. van Toorenburg 

CDA Tweede-Kamerfractie 

 

 


